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En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 13 de
diciembre, de Protección de Datos de Carácter Personal.

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE
L’OEST

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DE L’OEST DEL DIA 2 D'OCTUBRE DE 2018

En la Biblioteca "Joan de Timoneda" de Beniferri, situada en el Carrer Xiprés, s/n a les
19.00 hores, del dia 02 de octubre de 2018, i davall la Presidència de Roberto Jaramillo Martínez,
i la Vicepresidència Dª'Anais Menguzzato García, i en compliment del que es disposa en el
Reglament Orgànic de Govern i Administració de l'Ajuntament de València, en el seu Títol V,
capítol II. articles 79 i següents, en sessió ordinária, es reuneixen els assistents, membres
designats pels diferents grups municipals i nomenats per resolució de l'Alcalde, que formaran
part del Consell de la Junta Municipal de Pobles de l’Oest. Pel grup municipal Compromís; el
Sr.  Vicent Torres Castejón,  Francisco Puchades Rodrigo i la Sra. Pilar Pérez Bartual, pel grup
municipal Socialista: el Sr.Ricardo Barrachina Gallego i el Sr.Salvador Gallart com a suplent de
Esperanza Lor Balaguer, pel grup municipal València en Comú: la Sra.Empar Arastey Galdón,
pel Grup municipal Popular: el Sr.José Ramón Gimeno Gimeno, el Sr. Enrique Pardo Belenguer i
el Sr.Vicente Tomás Peris Cursa, pel Grup Ciutadans: el Sr.Sergio Borrego Silvestre y Sr.Santos
Borrego Hornillo, actuant com a Secretària la Sra.Lidia Tormo Franco, per a tractar els
assumptes de la convocatòria de l'ordre del dia, efectuada en data 20 de septembre de 2018.
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1.  

1 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
Aprobació de l'acta anterior de data 24.07.2018

Pregunta el Sr.President si algún membre del Consell vol formular alguna modificació o
aportació a l’acta de la sessió anterior.

No havent-hi cap observació, s’aprova per unanimitat l’acta de la sessió anterior pels
vocals del Consell Municipal de Districte.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe de la Presedència

Informa Presidència Consell JMD de Pobles de l’Oest

2 d’Octubre de 2018

 

1.       Protocolo Actividades de la Junta Municipal:

Cada Junta municipal de distrito o pueblo tiene asignado un presupuesto anual para la
realización de actividades organizadas por los grupos de trabajo. Dicho presupuesto es asignado
por el servicio de descentralización siguiendo los criterios de población.

A partir de ahora, cada JMD tendrá un dinero asignado para las actividades de la JMD, es
decir, no solo el grupo de trabajo de cultura tendrá un presupuesto asignado sino que se asignará
el presupuesto para todos los grupos de las JMD con el fin de que aquellos grupos que quieran
realizar actividades que requieran de un presupuesto puedan realizarlas.

Para poder planificar las actividades del 2019 con tiempo adecuado, se llevará a las
próximas reuniones de los grupos de trabajo un protocolo para proponer y aprobar las actividades
que se realizaran por esta Junta Municipal.

El objetivo de dicho protocolo es llegar a un consenso de las actividades que se van a
realizar, principalmente de aquellas que requieran un apoyo económico, así como planificar las
actividades del 2019 con tiempo adecuado. Por ello, se trabajará dicho protocolo en las próximas
reuniones de los grupos de trabajo, donde tendrán que presentarse ya durante los meses de
octubre a diciembre las actividades para el 2019 y se llevarán a aprobación en el consejo de
distrito de enero.
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1.  

1.  

1.  

2.       Presupuesto para la JMD:

 

Siguiendo el criterio de población y entidades registradas en los pueblos de la Junta
Municipal, esta junta tiene asignado un presupuesto total de: 13.412 €

 

3.             Subvenciones de Participación: Informe elaborado por la sección de
participación

Desde el Servicio de Participación ciudadana están en proceso de finalizar el expediente
para publicar la resolución de las subvenciones. En las próximas semanas se hará pública la
resolución de la convocatoria de subvenciones para entidades que promuevan la participación
ciudadana.  

4.       Decidim València:

El pasado 30 de septiembre finalizaron las votaciones de la cuarta edición de
DecidimVLC.

Los pueblos de esta Junta Municipal tenían un total de 10 proyectos en Benimamet y 2 en
Beniferri. Recordamos que en esta edición cada pueblo disponía de presupuesto propio, con el fin
de que todos los pueblos tuvieran proyectos propios. Así Benimamet tenía para decidir 510.455
euros y Beniferri 48.808 euros.

Aún no pueden publicar los resultados de los proyectos ganadores puesto que tras finalizar
la votación, tal como establecen las bases reguladoras, hay que proceder a cuadrar todas las
propuestas votadas dentro del presupuesto asignado a cada distrito o pueblo, dicho encuadre
requiere de unos días para poder cuadrar todos los distritos y pueblos con sus respectivos
presupuestos. Por ello, durante los próximos días se harán públicos los resultados en la misma
web decidimvlc.valencia.es. Así mismo, recordamos que podéis consultar el estado de ejecución
de los proyectos de anteriores ediciones en la misma web.

3 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprobació del presupost per activitats de cultura de la Junta Municipal Pobles de L'Oest.

Per el coordinador del grup de treball de cultura de la Junta Municipal de Pobles de L'Oest,
es llig l'acta de la reunió del grup de cultura de data 18-09-2018, on s'aprova una rel.lació
d'activitats culturals per al any 2018. Finalitzada la lectura es somet a votació i s'aproven les
activitats culturals programades en el acta, per UNANIMITAT.
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##ANEXO-1652063##

JUNTA MUNICIPAL  POBLATS DEL OEST     BENIMAMET  18-09-2018 

                                       ACTA  COMISIÓN DE CULTURA    

   Reunión de la Comisión de Cultura con asistencia de Ricardo 

Barrachina, José G. Melgares, Tere Soto, Pedro Gavilán, José Vte. 

Barrachina, Pepe Huguet, Enrique Pardo, Chimo Lopez, Pilar Perez, Ana 

Iranzo y Vicente Garcia.                                                                                                             

       Orden del día: 

1º Lectura del acta anterior del 04-09-2018. 

2º Presupuesto de cultura de 2018 de Benimamet-Beniferri. 

1º Ricardo Barrachina  lee el acta anterior que se aprueba. 

2º En cuanto a los presupuestos para 2018, hay que remitirse al acta 

anterior en que se propusieron, dando un plazo hasta hoy en que se ha 

contactado con las entidades que deben realizarlas para concretar su 

viabilidad.Se da cuenta de las gestiones de los vocales en colegios, 

instituto, Banda, agrupación de fallas, futbol etc. 

De los 4.050 € que quedan, se da por buena y ratifica la propuesta que 

resulto por unanimidad en la junta anterior, es decir:  

1.200 € para un concierto de la SIOAM en Beniferri. 

300 €concurso de dibujo en los colegios sobre el 9 de Octubre. 

1.000 € cuentacuentos en los tres colegios. 

200 €  Cartel para los actos navideños de alumnos del IES Benimamet. 

200 € Tarjeta navideña por parte de nuestra Agrupación de fallas . 

100 € Cineforum, los 4 meses que quedan de 2018. 

200 € para los equipos de futbol del Benimamet. 

200 € Carteles y colaboración con la 22 mostra de Bandes de Transits. 

650 € Aportacion a la cabalgata de reyes. 
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4 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000222-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal del Grup Ciudadans, Sergio Borrego en su nom i en el del grup,
estat d'immobles i instal·lacions municipals.

 

 

El Sr.Sergio Borrego defén la moció:

En diciembre de 2017 acabó el plazo del Real Decreto Legislativo 1/2013 de 29 noviembre
por el que por el que se aprueba el Texto Refundido de la Ley General de derechos de las
personas con discapacidad y de su inclusión social. Ahora mismo, el gobierno municipal tiene
pendiente casi el 50% de edificios e inmuebles municipales por adaptar de los que se detectaron
en la auditoría de enero de 2017 como no accesibles o mínimamente accesibles.

Este ejemplo visible de la falta de accesibilidad, es un indicador complementario del nivel
de deterioro, falta de correcto funcionamiento, falta de mantenimiento, falta de limpieza, o
incluso en según qué casos, abandono de los inmuebles y equipamientos de propiedad municipal,
tanto en su interior, como en sus alrededores o accesos.

Desde este grupo municipal de esta junta de distrito estamos también preocupados por el
abandono de los recintos e instalaciones deportivas. El deporte es fundamental hoy en día para la
sociedad, y debemos velar para que las personas que lo practican en instalaciones municipales lo
hagan en las mejores condiciones posibles.

A continuación se indican fotos y/o detalles de los aspectos detectados.

DOTACIONES DEPORTIVAS:

Polideportivo municipal de Benimámet:

Se continúan haciendo gestiones para llevar todas estas actividades a 

buen término. 

Esta propuesta se trasladará a la Junta de Distrito para su aprobación en el 

plenario del 02-10-2018. 

             

                                     Coordinador de Cultura:  

 

                                      Ricardo Barrachina Gallego 
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##ANEXO-1652079##
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##ANEXO-1652081##
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Faltan azulejos por rotura, grietas en paredes en la sala de piscinas, aseos y duchas viejas,
placas que cuando llueve se caen, falta luz, hay poca, en pista por lo que la gente se queja,
exterior con hierbas dentro del recinto.

Entorno y cerramientos Velódromo Luis Puig:
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##ANEXO-1652083##
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Parece tener más años de los que realmente tiene, cristales rotos, suciedad en paredes y
cristales puertas oxidadas, completamente abandonado. La entrada por la calle Vicente Rodrigo
Arce, parece que tiene 50 años.

Por todo lo expuesto, el vocal que suscribe presenta las siguientes propuestas de
acuerdo:

ÚNICA. Que desde esta Junta de Distrito de municipal se inste a la Fundación
deportiva municipal para la subsanación en el menor plazo posible de las deficiencias
detectadas en las instalaciones deportivas que se han descrito en esta iniciativa.

El Sr.Enrique Pardo , vocal titular del consell de distrite pel Grup Partit Popular, suscriu la
moció de Ciudadans i diu que les instal.lacións están deficients, es usuari i veu que està tot el
poliesportiu molt mal, (fugides, pelats, la música no funciona bé, les màquines están
desbaratades) sol.liciten que se inste a la Federació Municipal o contrata que subsane les
deficiències.

Respon la mociò el Sr.Ricardo Barrachina, vocal titular del consell de districte per el Grup
Socialista:

En relació amb la moció presentada sobre accessibilitat en edificis municipals i
deterioració del Poliesportiu de Benimàmet i de l'entorn i tancaments del Velódromo Luis Puig,
s'informa el següent:

Respecte del percentatge d'edificis municipals qualificats com no accessibles o
mínimament accessibles, la totalitat dels edificis esportius municipals són accessibles per a
persones amb diversitat funcional, i per descomptat, El Palau Velòdrom Lluís Puig i el
Poliesportiu Benimàmet també ho són.

Amb independència d'açò, el Poliesportiu de Benimamet va ser construït l'any 2003, sent
actualment gestionat per la Federació de Natació CV.

De forma habitual es realitzen visites de control de l'estat de les instal.laciones, i amb
independència d'aquestes visites de caràcter ordinari per a seguiment i control de la gestió, dijous
passat 27 de setembre es va realitzar una nova visita per valorar l'abast dels desperfectes
esmentats, definint-se una série de reparacions de manteniment que ha de realitzar l'entitat
gestora que no la FDM, instant-los en l'acta de visista al fet que es realitze en el menor temps
possible.

 

Quant al Palau Velòdrom Luis Puig, es troba en perfectes condicions d'us,
desenvolupant-se amb normalitat les activitats programades com a servei públic esportiu i
organitzant-se en la seua interior competicions oficial d'atletisme i ciclisme de forma adequada.
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El exterior del Palau Velòdrom Lluís Puig, quant als vials i equipaments , com a espais
públics exteriors correspondria a altres serveis el manteniment de la jardineria, enllumenat,
paviments, fonts, mobiliari exterior, etc.

Pel que considerem que les instal·lacions al·ludides es troben en condicions adequades per a la
pràctica esportiva a la qual es destinen i que estem davant xicotetes deficiències, lògiques en una
instal·lació que compta amb la freqüència d'usos tan gran com aquestes. No obstant açò,
seguirem treballant per a mantenir en òptimes condicions les instal·lacions, com venim fent de
forma sistemàtica, perquè l'en menor temps possible siguen esmenades les deficiències citades.
És per açò, per la qual cosa no podem acceptar aquesta moció i proposem una moció alternativa:

“Que des d'aquesta Junta de Districte Municipal s'inste a la FDM perquè al seu torn
aquesta inste als serveis municipals afectats per les deficiències observades i siguen
esmenades al més prompte possible”.

El Sr. Sergio Borrego, vocal municipal del grup Ciudadans, replica, que accepta la moció
alternativa, perquè vol que les deficiències siguen esmenades al més aviat possible.

  El Sr.Enrique Pardo vocal municipal del grup Popular diu que mantenen la mateixa
postura que Ciudadans i que estàn d'acord en la moció alternativa, però diu que no són
deficiències mínimes perquè els empleats són els que atenen les queixes.

El Sr. Ricardo Barrachina, vocal municipal titular del Grup Socialista, diu que d'açò es
tracta de solucionar i que informaran del que es faça.

VOTACIÓ

Se sotmet la Moció Alternativa   presentada per Grup Socialista a votació i s'aprova per
UNANIMITAT.

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000076-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal del Grup Popular, Enrique Pardo en el seu nom i en el del seu
grup, parades EMT.

El Sr. Enrique Pardo defén la moció:

Ante las diferentes intervenciones urbanísticas en la pedanía de Benimámet, observamos
que se han ampliado aceras para poder transitar los peatones con más comodidad. Principalmente
estas aceras se encuentran enmarcadas dentro de la actuación del parque lineal y que a su vez se
encontraban dentro del proyecto planteado por el anterior gobierno municipal desde el primer
momento. Es por ello, que han quedado obsoletas algunas paradas de la EMT. Somos
conocedores que en lo que va de año, la Concejalía de Movilidad tiene presupuestado para toda
la ciudad inversiones en este aspecto por importe 167.437 € de y que a fecha de hoy la ejecución
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esta en un 0% por lo que denota una dejadez e inacción de la Concejalía de Movilidad notoria y
preocupante. Las constantes demandas de los vecinos de Benimámet para que adapten las
paradas de la EMT son tan significativas que desde el grupo popular proponemos:

 

PROPUESTA DE ACUERDO

Sustituir las paradas existentes de la EMT en la plaza Luis Cano, así como en la Avda. de
las Ferias en la parte de la rotonda del cementerio, por marquesinas.

Ciudadans no fá us de la paraula en aquesta moció.

El Sr.Vicent Torres, vocal titular del Consell de districte pel grup compromís respon la
moció:

Des de l'àrea de planificació d'EMT ens indiquen que en el projecte de l'anterior govern no
es van incloure aquestes modificacions que se sol.licita. Dit açó, ens agradaría recordar que la
instal.lació de marquesines es realitza en aquelles parades en les quals s'utilitza per un suficient
nombre d'usuaris per a accedir a l'autobús am l'objetiu de fer més suportable l'espera,
especialment en dies desapacibles i sempre que les condicions de l'entorn garantisquen
l'accessibilitat a aquesta d'acord a l'actual ordenança.

A la vista de la revisió dels emplaçaments que ens transmeten des de Planificació
assenyalen que tant Luis Cano com Avda de les Fires no compleixen aquests requisits. També
volen recordar que en la parada "Fires (imparell)-cementeri, va haver-hi una marquesina que va
ser traslladada a la parada de "Campamente i Joaquin Marín" per petició veïnal, ja que tenia un
volum de viatgers ostensiblement superior, 99 usuaris setmanals enfront  dels 654 de la parada de
"Campament i Joaquín Marín".

No obstant açó, des de l'EMT s'está pendent de qualsevol variació en l'ús per a oferir e
millor servei, ja que ja no regeixen les limitacios en la millora del transport públic que existien en
les anteriors legislatures.

Realment pensa Vicent Torres, que les dos parades amb Marquesina sol.licitades són un
error,  posat que la parada d'Avinguda de les Fires Cementeri, va existir i es va retirar quan es va
sol·licitar en la calle campament durant el mandat del Partit Popular i la de Luis Cano és una
parada de baixada i no hi ha necessitat, la de Felipe Valls a l'altura del parc si que seria necessària
una marquesina, pel parc, però allí hi havia una canonada en el carrer Felipe Valls i en aqueix
tram va per sota de la vorera i no es pot plantar arbres i segurament tampoc llavors una
marquesina, perquè la normativa d'accessibilitat és molt estricta, a més es demana un espai
davant i darrere de la marquesina, en total 4,20 metres de vorera i allí només hi ha 4 metres. Per a
l'ancoratge cal perforar 1 metre i està la canonada.

La moció no és acceptable per tot el que s'ha dit, perquè d'una banda és imprecisa, i per
una altra planteja una possibilitat inacceptable. 
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Per tant per l'equip de govern es planteja una moció alternativa:
Que s'estudie la viabilitat de sol·licitar que es pose una marquesina en la Calle Felipe Valls
escaira Plaza Lluis Cano, fent un esforç de l'Ajuntament perquè siga viable.

El Sr. Pardo del Partit Popular, està d'acord en la moció alternativa, i vol deixar clar que
abans no ho demanaven perquè no hi havia espai i per aixó ho demanen ara.

VOTACIÓ

Se sotmet la Moció Alternativa  presentada per Grup Compromís a votació i s'aprova per
UNANIMITAT.

6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000076-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal del Grup Popular, Enrique Pardo en el seu nom i en el del seu
grup, Comissió Entitat Menor.

 

El Sr.Pardo Belenguer defén la moció:

El pasado 24 de Julio de 2018 se constituyó esta Junta Municipal, la cual compuso una
serie de comisiones. En ellas, destacaba una de nueva creación y diferenciada a las demás
comisiones existentes en la ciudad, como era la de entidad local menor. Entendimos que la
peculiaridad y el movimiento social de Benimámet así lo requerían y por tanto este grupo no se
opuso.

Pero pasados los meses, observamos que se han nombrado a los coordinadores de las
diferentes comisiones, así como nos hemos reunido en diferentes convocatorias tanto de
urbanismo, cultura y bienestar social. Sin embargo, la comisión objeto de la presente moción, no
solo no se ha reunido, sino que ni siquiera se ha nombrado coordinador.

Entendemos que la falta de dicho nombramiento atiende a las luchas internas existentes en
el tripartito, que debido a las mismas, están provocando un bloqueo a nivel de gestión en toda la
ciudad. Y de manera mas cercana lo podemos observar en las diferentes convocatorias de la
comisión de urbanismo de esta misma junta municipal, donde apenas hay puntos en el orden del
día por falta de acuerdo y son otros grupos políticos los que sacan a debate los temas.

Creemos de justicia y atendiendo escrupulosamente a la normativa vigente que la comisión
promotora para el nuevo municipio de Benimámet tiene mucho que decir. Pues es la entidad que
inicio y lleva desde hace casi 20 años toda la tramitación. Por todo ello:

PROPUESTA DE ACUERDO
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Proponemos que el coordinador de la comisión de entidad local menor se designe a
propuesta de la comisión promotora para el nuevo municipio de Benimámet.

El grup municipal Ciudadans, no fa us de la paraula.

Respon a la moció el Sr.Berto Jaramillo, President del Consell de districte:

El equipo de Gobierno de València apuesta por la descentralización y el empoderamiento
ciudadano.

En ese sentido, tras dos décadas de centralismo y abandono de los pueblos de València por
parte del PP, hemos creado tres nuevas Juntas de Distrito. A su vez, estamos dotando a las
mismas de más capacidad de diálogo, interlocución con la ciudadanía y lo más importante, de
capacidad de decisión.

Este proceso desembocará en un nuevo reglamento de participación que tendrá un carácter
claramente descentralizador

Benimàmet tiene la particularidad de tener gran sentimiento de identidad. Un sentimiento
que hace que muchos de sus vecinos y vecinas, sientan Benimàmet como pueblo, con
personalidad propia.

Esta realidada condujo a la creación de la comisión promotora de Benimàmet Poble, la
cual consiguió un número más que significativo de firmas ante notario que apoyaban sus
pretensiones.

Un apopyo que sin embargo, chocó con la posición del gobierno municipal del PP que
paralizó por múltiples vías esta propuesta ciudadana, como bien sabe la Comisión Promotora y el
Pueblo.

Este Gobierno, apostó desde el minuto uno por escuchar esta realidad, por eso se creó un
grupo específico de trabajo en la materia. Un grupo de trabajo, que ya se ha reunido en dos
ocasiones, y que seguirá haciéndolo.

Los grupos de trabajo son espacios abiertos a cualquier vecino/a que quiera participar.
También a las asociaciones de Benimàmet. Por supuesto, en este caso, la comisión promotora
tiene un papel fundamental, como se ha demostrado en las dos primeras reuniones, y lo lógico es
que lo siga teniendo. Sin embargo, la coordinación de los grupos de trabajo la está realizando en
todsa las juntas de distrito, miembros del equipo de Gobierno.

Esta decisión no busca el control de los mismos, sino mayor agilidad. Los grupos pueden y
deben comunicarse continuamente con los servicios del Ayuntamiento, y para ello la vía más
rápida es a través de los miembros del Gobierno.

Además la coordinación de los grupos implica eso, coordinación. Ni tener un papel
superior, ni vetar o impulsar más acciones que las que el mismo grupo de trabajo decida Se trata
de un trabajo burocrático que se realiza de la mano de la funcionaria de la Junta.
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Por todo ello, se presenta una Moción Alternativa:

1.-Reconocer la figura troncal que ha tenido y tiene la comisión Promotora
Benimàmet Poble en el debate en torno a la posibilidad de constituir al pueblo de
Benimàmet como Entidad Local Menor.

2.-Que la Presidencia nombre a José Melgares, Francisco Puchades y Empar Arastey,
como coordinadores y coordinadora del Grupo de trabajo "Entidad Local Menor".

El Sr.Pardo Belenguer, vocal titular del Consell de districte, del Grup Popupal diu que el
22 de febrer el alcalde de València va dir estar d'acord amb la Entitat Local Menor, el alcalde
pedàneo que seria de justicia i el equip de govern diu que està d'acord per tant si están a favor
que es vote en el Plenari, nosaltres diguerem no a la Entitat Local Menor i ara estem estudiant
esta possibilitat pero vosaltres esteu d'acord i de Entitat Local Menor res. El grup Popular va
invertir en Benimàmet 110 milions d'euros en 24 anys i el actual equip de govern de
L'Ajuntament de València en 4 anys no aplega a 1,5 milions. No acceptem la moció alternativa
perquè no tenen en compte a la Comissió Promotora de Benimàmet Poble.

El Sr.Sergio Borrego, vocal titular del Consell de districte, del Grup Ciudadans, diu que
consideren viable la proposta del Partit Popular perquè la comissió promotora Benimàmet Poble
donaría més impuls però a la proposta alternativa s'abstindran perquè no pensen que siga millor.

VOTACIÓ

Se sotmet la inclusió d'una   Moció Alternativa a la presentada per el Partit Popular a
votació i s'aprova per majoria amb six vots a favor i cinc vots en contra.

VOTACIÓ

Se sotmet la Moció Alternativa  presentada per Valencia en comú a votació i s'aprova per
majoria amb six vots a favor i tres vots en contra i dos abstencións.

7 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000076-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal del Grup Popular, Enrique Pardo en el seu nom i en el del seu
grup, condicionament camí rural.

El Sr.Vicente Peris defén la moció:

 

Recientemente el Consell Agrari Municipal a través de la Concejalía de Agricultura y
Huerta realizó unas actuaciones de acondicionamiento de caminos rurales. Sin embargo, en la
confluencia del Camino Viejo de Paterna, con calle Padre Barranco existe un camino que se
constata no hubo intervención. Pues se dejaron pendientes aproximadamente 300 metros de
acondicionamiento.
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Estas actuaciones son muy necesarias para evitar riesgos laborales en la huerta de valencia,
pues la existencia de baches en los caminos de tierra es una constante, por no decir los charcos
que se producen los días de lluvias. Lo que hace muy peligroso el tránsito de tractores.

 

PROPUESTA DE ACUERDO

Acondicionar dicho camino con asfalto para evitar posibles accidentes de tractores debido
a los baches. E informar a esta junta municipal de las actuaciones.

El grup municipal Ciudadans no fa us de la paraula en el debat.

Respón a la moció, Vicent Torres, vocal titular del Consell de districte, pel grup municipal
Compromís:

En contestació a la Moció presentada per Vicente Peris Cursa, vocal del grup Popular en el
Consell de Districte de Pobles de l'oest, sobre el “Condicionament de camí rural”, se informa
que: En data hui (01/10/2018) ens hem posat en contacte amb el Consell Agrari Municipal per a
conéixer els detalls de l'actuació realitzada en El Camí Vell de Paterna i conéixer els
condicionants que van deixar sense actuació la confluència d'este camí amb el carrer Pare
Barranco. Ens comuniquen que ens facilitaran un informe en què es posa de manifest que les
obres a realitzar en esta zona inclouria la collaboració per part de la Séquia de Mestalla, ja que
caldria refer els calaixos de la mateixa, sent les actuacions a realitzar d'un cost elevat. No obstant
estem a l'espera d'este informe amb què poder tindre un coneixement més exacte i per escrit de
les circumstàncies.

Realment no hi ha precisió en la moció, hi ha confusió perquè aquest tram del camí ja s'ha
actuat, tindría que atendre aquesta petició el consell Agrari perquè este camí no depen de
l'ajuntament, i deuria de canalitzarse la sol.licitud pel Consell Agrari on té participació el partit
popular. Presenta una Moció alternativa:

Que es retire la moció perquè aquest camí no depen de l'ajuntament, sinò votaran en
contra, el Consell agrari es un órgan autònomo.

El partit popular diu que no la retira.

VOTACIÓ

Se sotmet la Moció  presentada per Grup Popular a votació i no s'aprova per cinc votos a
favor i sis en contra.

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000221-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Sergio Borrego, en el seu nom i en el del Grup Ciudadans,
relativa a demolicions en zona zero, Carolinas.



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 2 D'OCTUBRE DE 2018 17

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS SERGIO BORREGO EN SU NOMBRE, Y EN DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO DE POBLATS DE L´OEST

PREGUNTAS:

1.- ¿Cuándo finalizarán las demoliciones?.

2.- ¿Qué coste han tenido?.

3.- ¿Qué proyectos urbanísticos hay previstos para esa zona o entorno?. Detallen
actuaciones, presupuesto y plazos de ejecución previstos.

RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA

RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PER SERGIO BORREGO EN
NOM DEL GRUP MUNICIPAL CIUTADANS AL CONSELL DE LA JUNTA
MUNICIPAL DE DISTRICTE DE POBLES DE l'OEST DE 2 D'OCTUBRE DEL 2018

1.- En Benimàmet s'han realitzat obres de demolició de dos edificis en el carrer
Campament a l'altura dels números 126 a 134. Estàs obres van finalitzar el passat dia 17/09/2018.

2.- El projecte incloïa a més l'adequació d'un solar en C/ Crisóstomo Martínez amb Senda
Secanet. L'import del "Projecte de Benimamet-Beniferri: Muretes de contenció, estés de capa de
llast artificial compactada i delimitació de solar amb voreres, on procedisca en C/ Crisóstomo
Martínez amb Senda Secanet i derrocament de casa en C/ Campament" ascendix a un total de
105.000 euros (IVA inclòs).

3.- S'està redactant el projecte bàsic del Parc de Cuevas Carolines, que establirà les
diferents fases d'execució del projecte.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000221-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Sergio Borrego, en el seu nom i en el del Grup Ciudadans,
relativa a Centre de Majors de Benimámet.

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS SERGIO BORREGO EN SU NOMBRE, Y EN DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO DE POBLATS DE L´OEST

PREGUNTAS:
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1.- ¿Qué actuaciones de mejora se han llevado a cabo en el centro?. Aporten detalles

2.- ¿Cuál ha sido el coste de las mejoras?.

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
PERSONES MAJORS

 

CRONOLOGÍA CONCEPTO DE LA OBRA CUANTÍA PRESUPUESTÁRIA

FEBRERO DE 2016 INSTALACIÓN DE CORTINAJE EN DIVERSAS ZONAS 3.976,33 €uros.

SEPTIEMBRE 2016 COLOCAR ESTORES EN DESPACHO S 563,53 €uros.

SEPTIEMBRE 2018  RECUPERACIÓN INTEGRAL ANTIOXIDO DE TODO EL VALLADO
DE FORJA

Recuperación de la forja del vallado clásico, con un tratamiento integral
antióxido, así como reparaciones pertinentes y poda de los cipreses circundantes.

 

3.827,88 €uros.

AGOSTO 2018 PAVIMENTACIÓN HORMIGÓN PATIO INTERIOR

- Pavimentado de cemento del espacio que comprende la zona de petanca y zona
anexa del "Parque Saludable" del patio interior. Limpieza de los tocones de las
palmeras muertas existentes y replantear cazoletas adecuadas para plantar, en el
lugar de la especie antigua, la palmera tipo palmito u otra especie que no exija
tratamientos ante infecciones de picudo u otros parásitos. Lo anterior, salvando el
parque para mayores allí existente, rescatando el concepto “biosaludable” para
que puedan ejercitarse físicamente los mayores con los aparatos allí existentes.

- Plantado de retahíla de moreras frente al lateral de las pistas de petanca (en
jardineras actuales), reconformando la línea paisajística de antigua Alquería.

 

6.861,74 €uros.

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000221-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Sergio Borrego, en el seu nom i en el del Grup Ciudadans,
relativa a Entitat Local Menor.

 

  PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS SERGIO BORREGO EN SU NOMBRE, Y EN DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO DE POBLATS DE L´OEST

PREGUNTAS:
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1.- ¿Pueden darnos detalles de las reuniones que haya tenido el Ayuntamiento en
cualesquiera de sus concejalías con las personas o entidades que representan el planteamiento de
convertir Benimámet en entidad local menor desde enero de 2017 hasta la fecha actual, y el
contenido de los acuerdos que se hayan dado al respecto?.

RESPUESTA:

CONSOL CASTILLO PLAZA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
D'AGRICULTURA, HORTA I POBLES DE VALÈNCIA

Efectivament la Comissió Promotora del Nou Municipi de Benimàmet s’ha reunit en
diverses ocasions amb l’Alcalde de València i amb la Regidora de Pobles de València.

La conclusió d’estes converses es que l’equip de Govern actual ha fet una aposta clara per
a la descentralització administrava així com la de potenciar la singularitat dels pobles i el paper
que els alcaldes realitzen per tal d’acostar la gestió municipal.

L’entrada en vigor de la Llei 27/2013 de 27 de desembre aprovada pel Partit Popular
modificà substancialment i de manera molt restrictiva la possibilitat que nuclis de població
esdevingueren Entitats Locals menors, al nostre parer amb una visió equivocada de la
racionalització i sostenibilitat de les Entitats Locals.

Concretament i en relació a la constitució de Benimàmet com a Entitat Local Menor, el
govern actual, te una visió favorable a que Benimàmet puga aconseguir la seua aspiració de
constituir-se en Entitat Local Menor.

Seguint eixe criteri, mitjançant la Regidoria de Pobles de Valencia de l’Ajuntament de
València s’ha adreçat a la Direcció General d’Administració Local per a que informe si
jurídicament és possible considerar que l’expedient per a la constitució d’ Entitat Local Menor,
va ser iniciat abans de la promulgació de la Llei 27/2013.  

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000221-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Sergio Borrego, en el seu nom i en el del Grup Ciudadans,
relativa a solar (aparcament) de Crisóstomo Martínez.

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS SERGIO BORREGO EN SU NOMBRE, Y EN DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO DE POBLATS DE L´OEST

PREGUNTAS:

1.- Este solar-aparcamiento, de reciente inauguración, con las lluvias de estos días se ha
inundado perjudicando al entorno urbanístico más cercano. Hay videos y fotos en las redes donde
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se puede ver la magnitud del tema. ¿Qué soluciones van a llevar a cabo para prevenir esta
situación en caso de lluvias?.

2.- ¿Se va a realizar otro tipo de intervención (asfaltado, etc) para mejorar las condiciones
de este aparcamiento?.

RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA

RESPOSTA A LES PREGUNTES REALITZADES PEL GRUP MUNICIPAL AL
CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL OEST DE 2
D'OCTUBRE DEL 2018

Per part del Servici de Coordinació d'Obres i Manteniment d'Infraestructures s'han
executatles obres del PROJECTE BENIMAMET- BENIFERRI: MURETES DE CONTENCIÓ,
ESTÉSDE CAPA DE LLAST ARTIFICIAL COMPACTADA I DELIMITACIÓ DE SOLAR
AMBVORERES, ON PROCEDISCA, EN C/ CRISÓSTOMO MARTÍNEZ AMB SENDA
SECANETI DERROCAMENT DE CASA EN C/CAMPAMENT.

L'objecte del Projecte no és la creació d'una zona d'aparcament, es tracta
delcondicionament provisional del solar a causa del mal estat en què es troba, amb l'existència
declots, i irregularitats en el mateix, que causen l'embalsamiento de l'aigua en els mateixos
durantllargs períodes de temps, i per tal motiu la proliferació de mosquits a l'estiu, tot això
provocat iper l'ús que s'ha realitzat del solar com a zona de trànsit irregular i de zona
d'abocaments ideposite incontrolat d'arreplegues.

En el solar NO s'ha realitzat cap instal·lació, atés que: no s'ha pavimentat, no
s'hansenyalitzat zones d'aparcament i/o vials de circulació, no s'han col·locat senyals exteriors
queindiquen l'existència d'un aparcament, no s'ha il·luminat, ni s'ha instal·lat clavegueram.

12 RESULTAT: CONTESTAR EN PRÒXIMA SESSIÓ
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000221-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Sergio Borrego, en el seu nom i en el del Grup Ciudadans,
relativa a instal·lacions esportives en Beniferri.

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS SERGIO BORREGO EN SU NOMBRE, Y EN DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO DE POBLATS DE L´OEST

PREGUNTAS:

1.- ¿Existe convenio o contrato entre el FC. San José de Beniferri y el Ayuntamiento por la
explotación de las instalaciones deportivas?. En caso afirmativo, aporten detalles del mismo.
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13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000221-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Sergio Borrego, en el seu nom i en el del Grup Ciudadans,
relativa a projecte urbanístic en C/Dr. Bon.

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS SERGIO BORREGO EN SU NOMBRE, Y EN DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO DE POBLATS DE L´OEST

PREGUNTAS:

1.- ¿Cuál es el estado actual del proyecto de reurbanización de la calle Dr. Buen?.

2.- ¿Qué presupuesto hay destinado para las obras?.

3.- ¿Cuándo tienen previsto el inicio de las obras y su finalización?.

4.- ¿Todos los terrenos son propiedad municipal?. En caso contrario, ¿habría algún
inconveniente para la puesta en marcha del proyecto?.

RESPUESTA:

 

El projecte de reurbanització del carrer Dr. Buen està pendent d'aprovació definitiva de la
modificació del planejament. Actualment en exposició pública.

El projecte d'obres està redactat i aprovat tècnicament.

14 RESULTAT: CONTESTAR EN PRÒXIMA SESSIÓ
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000221-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Sergio Borrego, en el seu nom i en el del Grup Ciudadans,
relativa a titularitat del camp de futbol de Rafael Tenes Escrich.

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS SERGIO BORREGO EN SU NOMBRE, Y EN DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO DE POBLATS DE L´OEST

PREGUNTAS:

1.- ¿Pueden darnos detalle de la titularidad del campo de fútbol sito en la C/Rafael Tenes
Escrich de Benimámet?
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15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000057-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Enrique Pardo Belenguer, en el seu nom i en el del Grup
Popular, relativa a llocs i costos de la renovació de voreres i calçades financiades amb ajudes de
la Diputació de València.

 

 

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON
DNI 48442294-Q, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

La pasada junta de gobierno local con fecha 29 de diciembre de 2017 y mediante
expediente E-02310-2018-000079-00 se solicitó a la diputación de Valencia una ayuda de
500.000 euros para las pedanías de la ciudad dentro del plan (SOM+) en el caso de Benimámet se
indicaba que se ejecutaría una renovación de aceras y calzadas 

PREGUNTAS

¿En que calles de la pedanía se ha llevado acabo dichas obras?

¿Cual es el coste en cada actuación?

RESPUESTA:

 

-De l'expedient I-2310-2018-000079-00 es desprèn que per acord de la Junta de Govern
Local celebrada el dia 29 de desembre de 2017 es va acceptar la subvenció atorgada per la
Diputació Provincial de València, per un import total de 500.000 €, per als 15 Pobles de
València, en virtut de l'acord adoptat pel Ple de la Diputació de València de data 27 de febrer de
2018 relatiu a la concessió d'ajudes del Pla SOM + de 2017, destinades a l'execució de diferents
obres i instal·lacions.

 -Respecte a Benimamet, l'obra correspon al Servici de Manteniment d'Infraestructures, el
qual ha informat que la mateixa consisteix en “Murs de contenció, extensió de capa de zahorra
artificial compactada i delimitació de solar amb vorades en c/ Crisóstomo Martínez amb Senda
Sacanet i enderrocament de casa en c/ Campament”, per import de 105.771´47€.

-Així mateix, aquest Servici ha informat que pel que fa al solar, s'ha realitzat l'esplanada,
s'ha estès la capa de zahorra i s'ha allisat la superfície. Quant a l'enderrocament dels habitatges (c/
Campament, 124, 126, 130, 132 cantonada amb la c/ Cocentaina), s'està a l'espera dels serveis
(Telefónica, Iberdrola, etc), indicant que la setmana passada es van iniciar els enderrocaments.
Aquesta setmana es procedirà a l'adequació del solar existent en els carrers Crisóstomo Martínez,
Senda Sacanet i Enginyer Auban.
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16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000076-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Enrique Pardo Belenguer, en el seu nom i en el del Grup
Popular, relativa a parc Carolines.

 

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON 
DNI 48442294-Q, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE 

DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

Recientemente se ha anunciado el proyecto de Parque de Carolinas, ya que por parte del
anterior equipo municipal adquirió las parcelas que actualmente están en el inventario del
ayuntamiento de Valencia:

¿Qué coste tiene y a cargo de qué partida presupuestaria ha ido el proyecto básico de
redacción adjudicado a Juan José Hernández y asociados UTE con fecha 2 de mayo?
¿Cuantos metros cuadrados ocupará el parque de carolinas?
¿Qué porcentaje de metros cuadrados es ahora propiedad municipal?
A qué tipo de acuerdos han llegado con los propietarios de los solares afectados que
actualmente no son de propiedad municipal?
¿Qué actuación y previsión den fechas hay para la adquisición del restante suelo municipal
para llevar a cabo la totalidad del parque?
¿Se va a ejecutar el proyecto por fases? En caso afirmativo, ¿Cuántas fases habrán? ¿existe
previsión de fechas para cada fase? rogamos nos la faciliten

RESPUESTA:

 

El SERVICI DE REDACCIÓ DEL PROJECTE BÀSIC DEL PARC DE CUEVAS
CAROLINES EN BENIMAMET, va ser adjudicat a JUAN J. HERNÁNDEZ – MANUEL
CERDÁ - ELISABET QUINTANA - FRANCISCO AIBAR - RAQUEL SOLA - FRANCISCO
FABREGAT - LAND STUDIOS,SL I LEING ENGINYERS SL UTE, amb un import de
l'adjudicació de 45.554,88 € més 9.566,52 € (21% IVA), total 55.121,40 €.

La superfície afectada, sense urbanització exterior i vials, és de 44.968,02 m2.

El Projecte Bàsic de les Obres del Parc Cuevas Carolines té com a objectiu   definir els
criteris de desenvolupament del Parc a manera d'un Pla Director i establir les unitats funcionals o
paisatgístiques que permeta el desenvolupament de cada una de les seues fases des d'un projecte
integrador i unitàries.
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El Projecte Bàsic definirà les fases o unitats funcionals que permeta la seua execució
independent, que seran executades basant-se en els seus respectius Projectes d'Execució i
d'Expropiació.

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000076-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Enrique Pardo Belenguer, en el seu nom i en el del Grup
Popular, relativa a refugi animals Benimámet.

 

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON 
DNI 48442294-Q, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE 

DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

Este verano, se produjo una rotura de una tubería en el refugio de animales de Benimámet:

 

¿A qué se debió la rotura?
¿Qué actuaciones se llevaron a cabo?
¿Qué coste tuvieron las actuaciones?
¿A qué partida presupuestaria fueron a cargo?

RESPUESTA:

 

El trencament es va produir pel propi desgast perquè són canonades que van aèries per les
parets dels edificis.

 Va ser reparada immediatament en juliol d'enguany.

 No té cost perquè estan dins dels treballs del contracte del manteniment d'edificis.

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000076-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Enrique Pardo Belenguer, en el seu nom i en el del Grup
Popular, relativa a sopar solidari.

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON,
AL CONSEJO DEDISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST
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1.  

Benimámet acogió el III sopar solidari en favor de las personas refugiadas el pasado 28 de
Septiembre. Y por tanto hacemos las siguientes preguntas:

¿Desde la alcaldía pedánea se ha aportado alguna ayuda tanto económica, como de
infraestructura logística, para llevar a cabo la citada cena? En caso afirmativo, relacione las
actuaciones
¿Desde alguna concejalía, se ha aportado alguna ayuda tanto económica como de
infraestructura logística para llevar a cabo la citada cena? En caso afirmativo relacione las
actuaciones.

RESPUESTA:

 

Des de l’alcaldia de Benimàmet Beniferri es va donar suport per a ajudar a la preparació i
muntage del III Sopar Solidari, però no es van aportar diners.

Des de la Regidoria de Pobles de València s’ha pagat el cost de la megafonía per import de
363€ i el cost dels WC per import de 193 IVA inclòs.

Des del Servici de Servicis Centrals Tècnics es subministraren 400 cadires i 30 tanques
sense cap cost econòmic.

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000076-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Enrique Pardo Belenguer, en el seu nom i en el del Grup
Popular, relativa a Parc lineal.

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON
DNI 48442294-Q, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE 
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

La pasada junta municipal el grupo popular presentó una moción debido al abandono y
limpieza en el parque lineal. La moción fue rechazada. Sin embargo observamos que la jardinería
ha ido a peor:

¿Cuáles han sido las actuaciones desde la pasada celebración de la junta municipal?
¿Tienen previstas mas actuaciones? En caso afirmativo, solicitamos relación.
Es cierto que se va a proceder al cambio del césped? En caso afirmativo ¿Cuál es la
previsión de fechas?¿que variedad de césped se va a replantar?

RESPUESTA:

A fi de millorar l'estat general del Parc Lineal de Benimàmet i aconseguir una cobertura
vegetal adequada, s'ha procedit a realitzar una intervenció de millora en este jardí (iniciada
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1.  

el 20 de setembre de 2018), que a hores d'ara 26 de setembre es troba pràcticament
finalitzada. En esta intervenció realitzada per l'OAM, s'han escometent els treballs
següents:

                      a. Reparacions i substitucions en sistema automàtic de reg per goteig i per
aspersió, que es van trencar per l’ús massiu en estiu.

                   b. Trasplantaments de plantes ubicades en hidrozones no adequades a les seues
necessitats hídriques.

                   c. Rotovatat del terreny amb l'objectiu d'esponjar la terra que presenta un grau
de compactació molt elevat.

                   d. Aportació de 10 Tm de mescla d'arena amb matèria orgànica als massissos
per a millorar la seua estructura.

                      e. Plantació de planta autòctona amb propietats ornamentals per a omplir i
completar els massissos que ho necessiten augmentant la biodiversitat vegetal en el jardí.             
            La relació d'espècies utilitzades en la plantació és la següent:   
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ESPECIE UNITATS

Arbutus unedo 20

Asteriscus maritimus 200

Chamaerops humilis 10

Lavanda angustifolia 70

Myrtus communis 50

Nerium oleander 20

Phillirea angustifolia 20

Pistacia lentiscus 40

Rhamnus alaternus 40

Rosmarinus “postratus” 90

Rosmarinus officinalis 20

Ruscus aculeatus 40

Santolina chamaecyparisus 100

Theucriun fruticans 50

Thymus vulgaris 130

Vitex agnus-castus 30

Jasminum officinale 60

TOTAL 990

              

                       2.  Queda per realitzar una segona fase en què es regenerarà la praderia de
cespitoses, la qual va patir durant este estiu un atac de la plaga denominada “rosquilla”,               
             provocant grans zones sense cobrir. Per a això es va a sembrar una espècie cespitosa mes
resistent a este tipus de plagues i aclimatada a les zones mediterrànies.

                 3. Sí, se'n va a procedir a realitzar una ressembra de la gespa, sent la previsió
realitzar-la a mitjan mes d'octubre.

                 4. Per a la ressembra de les praderies, es va a utilitzar una barreja d'espècies
cespitoses, adaptades al clima mediterrani.
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20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000076-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Enrique Pardo Belenguer, en el seu nom i en el del Grup
Popular, relativa a gastos Alcaldía.

 

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON 
DNI 48442294-Q, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE 
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

La pasada Junta municipal se solicitó relación de gastos detallados de la alcaldía pedánea
para los ejercicios 2016,2017 y lo que llevamos de 2018. Y debido a que la contestación fue
incompleta:

Rogamos envíen relación detallada de los gastos y partidas para los ejercicios 2016,2017 y
2018.

RESPUESTA:

Totes les despeses de les alcaldies dels pobles de València s'aproven a la Junta de Govern
Local i estan a la seua disposició.

La funció de control que ha d'exercir l'oposició s'ha de fer compatible amb el normal
funcionament dels serveis gestors i no buscant que la seua acció es veja interrompuda per
aquestes preguntes.

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000076-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Enrique Pardo Belenguer, en el seu nom i en el del Grup
Popular, relativa a municipi de Benimámet.

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON 
DNI 48442294-Q, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE 
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

 

Debido a que existe constancia de que por parte del funcionariado del Ayuntamiento de
Valencia, se están manteniendo conversaciones con la entidad promotora del nuevo municipio de
Benimámet, para la tramitación de la pedanía como Entidad Local Menor:

¿En qué situación se encuentran los tramites?
O por el contrario, como ya se informó en la pasada junta, mediante contestación de la
pregunta suscrita por este grupo, que con la constitución de esta Junta Municipal se dan por
cerrados los tramites?
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1.  

2.  

RESPUESTA:

Actualment estem a l’espera d’un informe de la Direcció General d’Administració Local.

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000076-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Enrique Pardo Belenguer, en el seu nom i en el del Grup
Popular, relativa a falta de poda Av. de les Fires.

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON 
DNI 48442294-Q, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE 
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

 

Observamos que en la Av. de las Feria a la altura de la rotonda con calle Cullera existen un
grupo de palmeras así como jardinería, muy descuidada debido a la falta de poda:

¿Qué actuaciones se han llevado a cabo en los últimos meses?
¿Hay previsión de llevar a cabo alguna actuación? En caso afirmativo enumerenla

RESPUESTA:

En les darreres campanyes de poda s’han dut a terme actuacions puntutals i en la present
campanya de poda està programada la poda de les palmeres de les  canariensis i

.dactyliferas
La poda de les palmeres en l’entorn de la Fira València estaba programada per al mes de
setembre i es va iniciar el passat dia 27.

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000076-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Enrique Pardo Belenguer, en el seu nom i en el del Grup
Popular, relativa a pressupostos Participatius.

 

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON 
DNI 48442294-Q, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE 
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST

Recientemente ha acabado la fase última de votación de los presupuestos participativos y
observamos una baja participación:

¿A que creen que se debe?
¿Qué creen que ha fallado?
¿Van a llevar a cabo alguna iniciativa para que no vuelva a ocurrir en sucesivas consultas?
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RESPUESTA:

La fase de votación finaliza el 30 de septiembre por lo que no podemos extraer la
participación real que ha habido en estos presupuestos participativos. Los esfuerzos de esta
concejalia son constantes para difundir este proceso y lograr así cada vez mayores índices de
participación.

Los presupuestos participativos son un proyecto que impulsó el nuevo equipo de gobierno
con el fin de que la ciudadanía decidirá sobre cuestiones fundamentales de la gestión municipal
como es el presupuesto municipal, por ello, al implementar una práctica que no existía requiere
un tiempo de conocimiento por parte de la ciudadanía. Pero después de cuatro ediciones, la
participación ha ido en aumento lo que demuestra que los presupuestos participativos han venido
para quedarse puesto que cada vez más valencianos y valencianas participa en alguna de sus fases
y comienzan a hacer suyo DecidimVlc. 

24 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Suggeriments i propostes

No hi han.

25 RESULTAT: CONTESTAR EN PRÒXIMA SESSIÓ
ASSUMPTE:
Intervencions veïnals

Se ha enviado una iniciativa ciudadana al consejo del ,vecino D.Antonio Marín Segovia
donde expone que la situación del refugio municipal para animales abandonados en Benimàmet
es muy preocupante y que se impulse y acometa una reforma integral de las instalaciones antes
de crear nuevos albergues y residencias, para animales abandonados, así como la creación de un
programa de estratégico de atención y apoyo a las colonias felinas y a las asociaciones
protectoras de animales en la Ciudad de Valencia,209-2024 y por ello solicita que el
Ayuntamiento en Pleno, tenga a bien valorar todas y cada una de las peticiones que contiene su
escrito, por el servicio del Ayuntamiento de Valencia de Bienestar Animal se contesta a dicha
petición, enviando notificación al interesado.

Por el coordinador del colectivo de Izquierda Unida de Benimámet, José Simón
Gómez, se pregunta si el equipo de gobierno está a favor o en contra de la Entidad local menor,
por parte del Presidente del Consejo de distrito de Pobles de L'Oest se responde en la sesión
diciendo que, si jurídicamente es posible la postura de València en Comú es a favor de la
creación de la Entidad Local menor.

A continuación se presentan las siguientes hojas de participación de iniciativa ciudadana,
que se contestarán por los servicios correspondientes del Ayuntamiento de Valencia.

Juan Eugenio Redondo Sanz, Presidente de la asociación de vecinos de Beniferri,
realiza las siguientes preguntas: 

-Reclamaciones realizadas al Ayuntamiento varias vecees sin solucionar.
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-El ceda al paso de la calle Córdoba no se ve.

-El semáforo de la calle Córdoba no se ve.

-La pintura de la biblioteca de Beniferri, Joan de Timoneda, está en mal estado.

-Solicita la poda de árboles y hierbas y que revisen los alcorques que están en mal estado.

Maria Jesús Such Chichilla, representante del cercle podem Benimàmet, València en
comú pregunta:

Volía saber si està previst enderrocar les cases ocupades dels carrers Cocentaina i Mariano
Alapont. De ser afirmatiu vull saber si es té previst reubivar a les persones que hi viuen allí.

Blas García Barrachina, representante de Benimàmet-Poble,solicita:

Aclaración sobre el tema de Entidad Local Menor.

Roberto Torres Fabra, de la Comisió promotora Nou Municipi de Benimàmet 
pregunta:

En la junta de Constitución, a la pregunta de un representante político sobre el papel del
Alcalde pedáneo en la Juna de distrito, el presidente contestó que no tenía nada que ver.

¿Puede ser coordinador de la Entidad Local Menor?¿Qué ha cambiado?.

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión siendo las 20:56 horas ,
extendiéndose la presente Acta, que firma conmigo la Presidencia, de todo lo cual como
secretaria doy fe.

LA PRESIDENTA                                                               EL SECRETARIO


